
 
 

Motion - Anlägg blomsterängar 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

En traditionell svensk äng kan innehålla upp till 50 arter per kvadratmeter. Det är lika många 
som i en regnskog. Vilket gör det till en av det mest artrika miljöerna i världen. Den stora 
rikedomen på arter gör också att ekosystemet blir robust och lättare kan stå emot 
klimatförändringar. En gammaldags äng är inte bara härlig att se på med sina vackra gräs 
och ljuvliga blommor. Den lockar till sig fjärilar, humlor och bin. Tyvärr är denna miljö idag 
hotad och det finns knappt en procent kvar av de ängsmarker som fanns i 
Sverige för hundra år sedan. Speciellt många fjärilarna är hotade och saknar allt mer 
lämpliga livsmiljöer. Orsaken är ett förändrat jordbrukslandskap vilket har gjort blommande 
marker ovanliga. Men det skulle gå att ändra på. Många marker har ett förråd av frö, rotbitar 
och plantor som skulle kunna växa upp till en lättskött och robust blomsteräng om de får en 
chans. Många av de grönytor kommunen idag sköter som gräsmatta skulle kunna vara 
lämpliga att istället sköta som blomsteräng. En äng tål inte samma slitage som en 
gräsmatta, men man kan klippa upp gångstigar. Det tar också flera år att få en 
rikblommande äng och det kan i början upplevas som grönytan är oskött så det gäller att ha 
tålamod vid ängsetableringen och informera om arbetet och syftet.  
 
Därför vill vi att:  
 
-Håbo kommun där det är lämpligt anlägger blomsterängar, för att skapa bättre livsmiljöer för 
växt och djurlivet och på så sätt öka den biologiska mångfalden.  
 
För socialdemokraterna i Håbo  

Fredrik Anderstedt 
 


